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Protokół Nr XXXVIII.2021 

z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym  

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

w dniu 22 listopada 2021 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że obrady Rady 

Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie przed rozpoczęciem sesji sprawdził obecność sołtysów 

sołectw z terenu gminy Halinów oraz poprosił radnych Rady Miejskiej w Halinowie o potwierdzenie 

obecności w systemie eSesja. 

Następnie o godzinie 1630 otworzył obrady zdalnej XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie. Ponadto Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie odczytał wniosek Burmistrza 

Halinowa Adama Ciszkowskiego 1 z dnia 17 listopada 2021 roku, na podstawie którego została zwołana 

sesja nadzwyczajna w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość.  

Zawiadomienia o sesji 2 wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja.  

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy obecności 3 

stwierdził quorum Rady w liczbie 13 radnych (nieobecni radni to: Pan Jan Papis i Pan Przemysław Jeznach) 

i uznał prawomocność obrad. Ponadto mówca powitał wszystkich zebranych. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad i otworzył dyskusję.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w imieniu Burmistrza Halinowa Pana Adama Ciszkowskiego 

zwrócił się z prośbą o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie, w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w 2022 roku. Mówca wyjaśnił, iż prośba wynika z tego, że niniejsza uchwała 

musi przejść konsultacje, które jeszcze trwają.  

W związku z brakiem innych uwag, Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję oraz poprosił o przystąpienie do głosowania nad porządkiem obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13 ,  

przeciw – 0 , 

wstrzymujących się – 0.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 22 listopada 2021 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 22 listopada 2021 roku. 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość w dniu 22 listopada 2021 roku. 
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W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał możliwości 

zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

Porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni podczas głosowania: Pan Jan Papis, Pan Przemysław Jeznach.  

Porządek obrad XXXV sesji nadzwyczajnej w dniu 22 listopada 2021 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2021-2033 – Druk Nr 363 

5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów  

na 2021 rok – Druk Nr 364 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości na 2022 rok – Druk Nr 365 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia zwolnień z podatku  

od nieruchomości na 2022 rok – Druk Nr 366 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek w podatku  

od środków transportowych na 2022 rok – Druk Nr 367 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 368 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – Druk Nr 369 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie częściowego zwolnienia z opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 370 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków – Druk Nr 371 
13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej odpłatnego 

nabycia na rzecz Gminy Halinów zabudowanej działki numer 255 położonej w Okuniewie – Druk Nr 

372 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Związku powiatowo-gminnego 

„Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 373 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Statutu związku powiatowo-gminnego 

„Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 374 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2022 roku – Druk 

Nr 375 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII.349.2021 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 3 listopada 2021 roku w sprawie  utworzenia jednostki organizacyjnej 

Gminy Halinów - Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk  Nr 376 

18. Zamknięcie sesji. 

  

4. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2021-2033 – Druk Nr 363 
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5. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2021 rok – Druk Nr 364 

 

Projekty uchwał omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Halinowie poprzedzającym obrady sesji, uchwały zostały 

zaopiniowane pozytywnie, a następnie otworzył dyskusję. 

Radny Pan Przemysław Jeznach zadał pytanie dotyczące środków przeznaczonych na poprawę 

bezpieczeństwa dla pieszych: co zostanie sfinansowane z niniejszych środków?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że planowane jest „wyniesione” 

skrzyżowanie Stołeczna-Dąbrowskiego-Chojnik z dofinansowania Urzędu Wojewódzkiego. 

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał o kwotę  w wysokości 35 000 złotych przeznaczoną na Gminne 

Centrum Kultury, ponieważ na poprzedniej sesji była mowa o kwocie 25 000 złotych: na co konkretnie mają 

być przeznaczone te środki?  

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń odpowiedziała, że niniejsze środki są niezbędne do funkcjonowania 

Gminnego Centrum Kultury do końca roku. Dodała również, że na poprzedniej sesji przed poprzednią 

zmianą wprowadzono dla Gminnego Centrum Kultury 25 000 zł zwiększenia dotacji oraz zaznaczyła, iż 

wspominała, że jest to na razie pierwsza transza środków, które będą niezbędne w związku z organizacją 

m.in. imprezy dotyczącej stulecia szkoły w Halinowie. Powiedziała również, że tyle wówczas udało się 

wygospodarować w budżecie. Teraz natomiast jest druga transza niniejszych środków, która na obecną 

chwilę ten temat domyka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję oraz przed 

rozpoczęciem głosowania stwierdził quorum Rady w liczbie 13 radnych (nieobecni radni to: Pan Jan Papis 

i Pani Edyta Woźniakowska).   

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2021-2033 – Druk Nr 363 z autopoprawką 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

Uchwała została podjęta.  

Nieobecna podczas głosowania: Pan Jan Papis i Pani Edyta Woźniakowska. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2021 rok – Druk 

Nr 364 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   
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Uchwała została podjęta.  

Nieobecna podczas głosowania: Pan Jan Papis i Pani Edyta Woźniakowska.  

 

6. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek podatku  

od nieruchomości na 2022 rok – Druk Nr 365 

 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia zwolnień z podatku  

od nieruchomości na 2022 rok – Druk Nr 366 

 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia wysokości stawek w podatku 

od środków transportowych na 2022 rok – Druk Nr 367 

 

Projekty uchwał omówił Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Panią Edyty Woźniakowskiej o opinię w sprawie niniejszych 

projektów uchwał, która została stwierdzona podczas ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju i 

Ochrony Środowiska.  

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że na poprzednim posiedzeniu Komisji Budżetu, 

Rozwoju i Ochrony Środowiska projekty uchwał dotyczące stawek podatku zostały zaopiniowane 

pozytywnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję.  

Radny Pan Przemysław Jeznach zapytał jaki będzie wzrost wpływów do budżetu? Sprecyzował, że chodzi 

o kwotę.   

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że ogólny wzrost 

szacowany dochodów z tytułu podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego będzie wynosił około 

800 000 zł, natomiast jeżeli chodzi o podatek od środków transportowych to te wzrosty będą o około 

20 000 zł rocznie.  

Radny Pan Przemysław Jeznach powiedział, że to procentowo wychodzi trochę więcej niż dzisiejsza 

inflacja.  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że przy 

wyliczaniu brał aktualne zgłaszane powierzchnie, które są w gminnych systemach tzn. powierzchnie 

budynków mieszkalnych i powierzchnie działalności gospodarczych. Dodał również, że należy pamiętać, 

że w trakcie roku przybywa różnych rzeczy i te powierzchnie, które były podstawą do wyliczenia są 

ruchome.      

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał czy była robiona 

ewidencja gruntów?  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że tak oraz 

dodał, iż te dane, które wpłynęły pod koniec października jeszcze nie są brane do wyliczeń. Do oszacowania 

dochodu i do wyliczeń zostały przyjęte dane, którymi dysponowano na koniec III kwartału, czyli na 30 

września.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał czy ten wzrost może 

wynikać z ilości nowych budynków, które zostały odebrane?  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział twierdząco.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zadał kolejne pytanie, czy jeżeli 

chodzi o decyzje podatkowe to ewidencja gruntów będzie wzięta pod uwagę?  
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Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że będzie wzięta 

pod uwagę oraz powiedział, że modernizacja będzie na bieżąco wprowadzana.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał dwa pytania:  

 jaki jest łączny wpływ roczny z podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w skali Gminy 

Halinów za rok bieżący?  

 jak Gmina Halinów wygląda na tle sąsiednich gmin pod kątem podatków oraz czy wiadomo jak 

sytuacja wygląda w planach na 2022 rok w innych gminach?  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że jeżeli chodzi 

o stawki na 2022 rok to w Biuletynach Informacji Publicznej jeszcze nie zostały podane takie informacje 

przez co na tą chwilę nie wiadomo jak Gmina Halinów wygląda na tle innych gmin.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, iż ciekawi go strategia innych gmin w tej kwestii ponieważ w 

ostatnich latach Gmina Halinów była „w czołówce” gmin o najwyższych stawkach podatkowych.    

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń poinformowała, że dochody z podatku od nieruchomości w tym 

roku są planowane na poziomie 9 980 000 zł oraz na chwilę obecną wykonanie jest w granicach 

9 000 000 zł. Natomiast jeżeli chodzi o podatek rolny to plan wynosi 245 000 zł i jest na chwilę obecną 

wykonany.  

Sołtys Kazimierowa Pani Irena Robak zapytała o wysokość podatku rolnego na 2022 rok?  

Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń powiedziała, że niecałe 255 000 zł łącznie od osób fizycznych i 

prawnych.  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że Pani sołtys 

pytała o wysokość stawki i udzielił odpowiedzi, iż według komunikatu Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego z 20 października 2021 roku w sprawie średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na 2022 rok ogłoszona stawka w Monitorze Polskim pod 

pozycją 951 wynosi 61 zł i 48 gr, natomiast podatek rolny zgodnie z art. 6 ust. 1 ustawy o podatku rolnym 

na terenie Gminy Halinów od jednego hektara przeliczeniowego gruntów gospodarstw rolnych, jest to 

równowartość pieniężna 2,5 kwintala żyta, ta stawka będzie wynosiła 153 zł i 70 gr. Od jednego hektara 

gruntów pozostałych równowartość pieniężna 5 kwintali żyta tzn. 307 zł i 40 gr.  

Radny Pan Jan Stankiewicz zadał pytanie jak wygląda sytuacja kiedy ktoś zrezygnuje z działalności 

gospodarczej i zostaje hala w której nic się nie dzieje? Co w takiej sytuacji z podatkiem?  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski odpowiedział, że jeżeli osoba 

zawiesza działalność gospodarczą musi to zgłosić do Urzędu do referatu Urzędu Stanu Cywilnego i Spraw 

Obywatelskich, a następnie powinna złożyć do referatu Podatków i Opłat Lokalnych korektę informacji 

podatkowej oraz poinformować, że z konkretnym dniem działalność gospodarcza została zawieszona oraz, 

że nie jest wykorzystywany ten budynek lub grunt pod działalność gospodarczą.  

Radny Pan Jan Stankiewicz zapytał, co w takiej sytuacji z podatkiem jeżeli stoi pusta i nieużywana hala?  

Kierownik Referatu Podatków i Opłat Lokalnych Pan Robert Żórawski powtórzył w skrócie swoją 

wcześniejszą wypowiedź oraz dodał, iż w takiej sytuacji opodatkowuje się stawką niniejsze budynki, jako 

budynki pozostałe.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 

rok – Druk Nr 365 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 
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W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pan Jan Papis i Pani Woźniakowska Edyta.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przed przystąpieniem do 

kolejnego głosowania stwierdził quorum Rady w liczbie 14 radnych (nieobecny radny to: Pan Jan Papis).   

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia zwolnień z podatku od nieruchomości na 2022 rok – 

Druk Nr 366 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis.  

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku od środków 

transportowych na 2022 rok – Druk Nr 367 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis.  

 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 368 

 

10.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości – Druk Nr 369 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie częściowego zwolnienia z opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 370 
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Projekty uchwał omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Halinowie poprzedzającym obrady sesji, uchwały zostały 

zaopiniowane pozytywnie, a następnie otworzył dyskusję. 

Radny Pan Przemysław Jeznach zaproponował, żeby po otwarciu przetargu 8 grudnia Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwołał połączone Komisje aby szczegółowo omówić 

sytuację związaną z odpadami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że traktuje sugestię 

Radnego Pana Przemysława Jeznacha jako wniosek formalny. Zadeklarował również, że jak tylko przetarg 

będzie rozstrzygnięty to poprosi o zwołanie wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji Rady Miejskiej w 

Halinowie.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, że obecne zmiany w ustawie powodują, iż system poboru opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi jest wypaczony. Dodał również, że przy poprzednim systemie 

opłaty za osobę każdy płacił za siebie, natomiast przy obecnym systemie osoby płacące dotychczas więcej 

będą płacić mniej, a pozostałą resztę będą pokrywać osoby, które zużywają mniej wody. Stwierdził również, 

że nowy system nie zachęca do oszczędzania wody. Zasugerował także zastanowienie się nad zmianą tego 

systemu na system „od osoby” ponieważ w jego opinii wydaje się najbardziej sprawiedliwy. Radny 

wspomniał też o problemie ze składaniem deklaracji wśród mieszkańców przy obecnym systemie 

argumentując, iż trwa on już ponad rok, a nadal około 400 deklaracji nie wpłynęło.       

Sołtys Kazimierowa Pani Irena Robak zapytała, czy w związku z powyższym zmianie ulegnie cena 

jednego metra sześciennego wody przy ograniczeniu dla pozostałych użytkowników?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że na obecną chwilę cena nie ulegnie 

zmianie. Dodał również, że obecnie trwa etap przetargu, który zostanie otwarty 8 grudnia. Powiedział także, 

że obserwując rynek dookoła ceny są bardzo różne i wszystko się jeszcze okaże jak będzie w Gminie 

Halinów. Poinformował też o dużym zainteresowaniu firm i wyraził nadzieję, że Gmina Halinów otrzyma 

przynajmniej pięć ofert. Udzielił także informacji na temat maksymalnej stawki w chwili obecnej za metr 

sześcienny wody mówiąc, iż wynosi ona 12,80 zł. Na koniec swojej wypowiedzi dodał, że w momencie 

kiedy ukaże się nowy współczynnik na początku roku, jeżeli pieniędzy będzie brakować do pokrycia kwoty 

z przetargu wtedy trzeba będzie niniejszy temat przemyśleć.  

Radny Pan Jan Stankiewicz powiedział, że zagłosuje za niniejszą uchwałą ale tylko dlatego, że osoby 

które płaciły za śmieci dotychczas powyżej 150 zł płaciły bardzo dużo. Skomentował także, że według niego 

stawki za opłaty śmieci zostały niesprawiedliwie wyliczone oraz powiedział, że zdaje sobie sprawę z 

niedokładności systemu przez co nie można określić konkretnej liczby mieszkańców, czemu dowodzi  sam 

ustawodawca. Podsumowując swoją wypowiedź stwierdził, iż należy opracować inny system oraz inną 

metodę opłaty, w jego opinii wyłącznie zależną od liczby osób mieszkających w budynku.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że w pełni się zgadza 

z Radnym Panem Janem Stankiewiczem. Dodał również, że system coraz bardziej się wypacza przez 

określenie stawki maksymalnej za opłatę śmieci oraz staje się coraz bardziej niesprawiedliwy dla 

mieszkańców. Określił obecny system systemem karykaturalnym i stwierdził, iż należy rozpocząć pracę nad 

nowym systemem z wyliczeniem całego ryzyka związanego z utratą części mieszkańców, którzy się nie 

zgłoszą. Wyraził także nadzieję, iż w tą sprawę mocno zaangażuje się również Urząd Miejski w Halinowie. 

Podsumowując swoją wypowiedź stwierdził, że powrót do systemu opierającego się na wyliczeniu stawki 

opłaty za śmieci od osoby wydaje się rozwiązaniem najbardziej sensownym i sprawiedliwym.  

Radny Pan Jan Stankiewicz poparł swojego przedmówcę i dodał, iż żaden system nie będzie szczelny ale 

najbardziej sprawiedliwym wydaje się system „od osoby”.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że zdaje sobie 

sprawę z natłoku pracy pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie jednak za szczelność systemu 
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odpowiadają pracownicy urzędu i zasugerował, że należy w takiej sytuacji podjąć decyzję być może wiążącą 

się z zatrudnieniem dodatkowej osoby lub z innym delegowaniem pracy. Podsumowując wypowiedź 

powiedział, że niniejszy system staje coraz bardziej niesprawiedliwy.  

Radny Pan Marcin Sukiennik poparł wypowiedź Radnego Pana Jana Stankiewicza i poinformował, iż 

zagłosuje za niniejszą uchwałą tylko dlatego, że część osób z takiego systemu skorzysta. Złożył także 

wniosek formalny, iż po rozstrzygnięciu przetargu przystąpić do opracowania nowego systemu poboru opłat 

od śmieci, ponieważ obecny system ten jest karykaturą.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że niniejszy wniosek 

formalny nie dotyczy porządku obrad w związku z czym poprosił Radnego Pana Marcina Sukiennika o 

zgłoszenie wniosku w sprawach różnych. Powtórzył także, iż będzie się starał zwołać wspólne posiedzenie 

wszystkich Komisji Rady Miejskiej, na którym będzie można omówić kwestię opracowania nowego 

systemu poboru opłat od śmieci.  

Radny Pan Bogdan Janczarek poprał poprzednich mówców mówiąc, iż obecny system jest wypaczony. 

Dodał również, że nie rozumie po co została wprowadzona kwota 149 zł. Zapytał także, czy płacenie za 

śmieci nie może funkcjonować w ten sposób, że na przykład osoba dostaje rachunek za wodę za 7 metrów 

sześciennych łącznie z kanalizacją i płaci rachunek mnożąc przez dwanaście? Dodał także, że nowy system 

jest zawiły i niewiele ludzi go rozumie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że ustawa dotycząca niniejszego 

systemu została uchwalona i weszła w życie w 2012 roku i cały czas opiera się na deklaracji. Dodał również, 

że Gmina sama nie może za nikogo decydować, tym samym wystawić żadnego rachunku i faktury. Podstawą 

do zapłaty jest deklaracja.   

Radny Pan Bogdan Janczarek wyraził opinię, iż niniejsza deklaracja jest niepraktyczna i można w niej 

napisać nieprawdę.   

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że w deklaracji trzeba pisać zgodnie z 

prawdą.  

Radny Pan Lesław Królak powiedział, że tak jak wspominali jego poprzednicy Pan Marcin Sukiennik oraz 

Pan Bogdan Janczarek należy przystąpić do prac zmieniających system naliczania opłat. Wspomniał także, 

że Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz powiedział, iż wszystko w chwili obecnej jest oparte na 

deklaracji dlatego jedyną rzeczą, którą należałoby ewentualnie zrobić jest złożenie postulatu do 

ustawodawcy odnośnie zmiany tej ustawy, aby system nie opierał się na deklaracji tylko na przykład żeby 

mieszkańcy mogli korzystać z systemu naliczania opłat za wodę. Wyraził także swoją opinię, iż byłoby to 

miarodajne i sprawiedliwe. Powiedział również, że tuż po otwarciu ofert należałoby zorganizować 

posiedzenie Komisji na którym zostałaby przeprowadzona dyskusja na ten temat.   

Radny Dawid Wojda poinformował, iż zgadza się z większością swoich przedmówców jednakże dodał, że 

z punktu widzenia osób, które mają rodziny wielodzietne gdzie jest duże zużycie wody i analogicznie 

większe opłaty uważa, że w pewnym stopniu ten system jest sprawiedliwy. Mówca zaproponował aby 

poczekać z decyzją zmiany systemu naliczania opłat i zobaczyć jak sytuacja będzie wyglądała po przetargu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że rodziny 

wielodzietne przy ewentualnym nowym systemie trzeba będzie uwzględnić jednak należy zwrócić uwagę 

na niezarejestrowane hotele, które teraz płacą 149 zł, a wcześniej płacili o wiele więcej.  

Radny Dawid Wojda odpowiedział, że rodzin wielodzietnych jest zdecydowanie więcej niż niniejszych 

hotelów oraz dodał, iż nie zmienia to faktu, że postępują nieuczciwie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że rodziny 

wielodzietne oszczędzają wodę i uczciwie wypełniają deklaracje, natomiast na nowym systemie korzystają 

głównie niezarejestrowane hotele. Dodał także, że przy ewentualnych pracach nad nowym systemem trzeba 

uwzględnić pomoc dla rodzin wielodzietnych.  

Radny Bogdan Janczarek poprosił o wyjaśnienie kwestii stawki 149 zł.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że jest to 

maksymalna stawka, którą będą płaciły osoby, które miały dotychczas rachunki na przykład po 200 zł. 

Podsumował, że ta stawka dotyczy wszystkich osób, które płaciły powyżej kwoty 149 zł.    

Radny Bogdan Janczarek zapytał dlaczego jest ograniczenie do takiej kwoty?  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że ustawodawca 

dał taką możliwość oraz z powodu braku dalszych pytań zamknął dyskusję i przed przejściem do głosowania 

sprawdził quorum Rady w liczbie 14 radnych (nieobecni radni to: Pan Jan Papis).   

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty – Druk Nr 368 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis.  

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości – Druk Nr 369 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis.  

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie częściowego zwolnienia z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Halinów – Druk Nr 370 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   
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Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis. 

 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków – Druk Nr 371 

  
Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Halinowie poprzedzającym obrady sesji, uchwały zostały 

zaopiniowane pozytywnie przy dwóch głosach wstrzymujących się, a następnie otworzył dyskusję.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz wyliczał wzrost 

procentowy abonamentu? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że nie wyliczał procentowo, lecz 

wzrost za kanalizację przy rachunkach drogą tradycyjną wynosi 1,83 zł netto. Jeżeli chodzi o rachunki drogą 

elektroniczną wzrost wynosi 1,59 zł netto za dwa miesiące.  

 Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy wzrost zapłaty za kanalizację dla mieszkańca wynosi około 

40%?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w pierwszym roku wzrost ten 

wynosi 19%.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy w drugim roku wynosi 13%, a w trzecim 6%?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że w pierwszym roku wzrost ten 

wynosi 15%, 13% w następnym i 6% w ostatnim. Dodał również, że Rada Miejska w Halinowie może 

podjąć uchwały o większych dopłatach, jeżeli możliwości finansowe budżetu będą inne. Powiedział także, 

że jeżeli sprzedaż będzie większa to możliwe, iż te stawki wtedy będą też inne.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, że w takim razie wzrost jest prawie czterdziestoprocentowy 

plus to co dokłada Gmina oraz podsumował, iż łączny wzrost wynosi około 100%. Zadał również pytanie 

do Zastępcy Burmistrza Halinowa Pana Adama Sekmistrza: co będzie się działo po tych trzech latach? Czy 

ta stawka zostanie na tym samym poziomie?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że nie wie, co będzie za trzy lata. 

Dodał także, że wszystko zależy od wielu czynników, na przykład stawki płacy minimalnej, ceny energii, 

ceny zagospodarowania odpadów.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, że patrząc na sąsiednie Gminy stawki są dość wysokie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że Pan Marcin Sukiennik musiałby 

podać mu konkretne przykłady i dodał, że ciężko porównywać się z przykładowo Sulejówkiem, który ma 

osiedla i nie potrzebuje podłączy na przykład na ulicy Kasztanowej gdzie jest siedem bloków i ma tylu 

użytkowników, co Gmina Halinów musi przyłączyć około 200 domów.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał o Gminę Dębe Wielkie i dodał, że tam jest to 7 zł oraz, iż Dębe 

Wielkie to gmina terytorialnie porównywalna do Gminy Halinów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że podwyżka bierze się przede 

wszystkim ze spłaty pożyczki. Jeżeli nie byłoby spłaty pożyczki, to wtedy byłaby inna opłata za kanalizację. 

Dodał również, że przy kanalizacji ze ściekami dowożonymi i tak stawka jest dużo wyższa, niż dla 

indywidualnych odbiorców, gdzie jest odprowadzana sieć kanalizacyjna. Zastępca Burmistrza Halinowa 

powiedział też, że Gmina ma do spłaty pożyczkę zaciągniętą na budowę kanalizacji i oczyszczalni ścieków 

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, wynosi ona około 10 000 000 zł. 
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Dodatkowo udzielił informacji o przekazaniu w niedługim czasie oczyszczalni, środków o wartości ponad 

22 000 000 zł, co zwiększy amortyzację dla zakładu komunalnego. Podsumowując swoją wypowiedź 

powiedział, iż wszystko wchodzi w koszty i dodał, że dzięki tym pieniądzom, spółka będzie miała 

możliwość podjęcia kolejnych inwestycji związanych z sieciami kanalizacyjnymi.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że pożyczkę można 

spłacić poprzez spłacanie jej przez spółkę i dopłatę ze strony Gminy bądź poprzez budżet Gminy i wtedy 

taryfy będą niższe.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że spłata pożyczki przez budżet 

Gminy nie do końca jest możliwa. Dodał również, że pożyczkę musi na siebie przejąć spółka, ta która 

aportem dostaje sieć i oczyszczalnię.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że przypomina, iż 

niniejsze ceny przez ostanie trzy lata były w Gminie Halinów stabilne. Dodał również, że dzięki pożyczce i 

rozbudowaniu sieci kanalizacyjnej Gmina Halinów wiele zyskała. Podał przykład, iż niektóre gminy mają 

sieć kanalizacyjną na poziomie jednej wsi w Gminie Halinów. Powiedział również, że prace budowy trwają 

dzięki staraniom Urzędu w Halinowie i dodatkowo wspominał, że jest obecnie budowany duży odcinek w 

Okuniewie. Na koniec powiedział, iż mówiąc o inwestycjach w przyszłości Gmina Halinów stoi przed 

decyzją co dalej, czy nastąpi przyłączenie Okuniewa do oczyszczalni w Długiej Kościelnej.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o Okuniew to jest 

zobowiązanie, ponieważ wcześniej czy później trzeba Okuniew przepiąć do gminnej oczyszczalni w Długiej 

Kościelnej. Jeżeli zaś chodzi o porównanie, to woda na której są realizowane inwestycje i Zakład 

Komunalny realizuje przebudowy sieci, budowy małych i większych odcinków. Wzrost wynosi tylko 5% 

ponieważ na wodzie stawka wynosiła 3,59 zł netto, a w kolejnych dwunastu miesiącach będzie 3,77 zł netto, 

a później 3,75 lub 3,79 zł netto. Podsumowując na wodzie wskaźnik nie jest taki, bo nie ma spłaty pożyczki 

NFOŚ oraz nie ma spłaty pożyczki z WFOŚ-u, która jest na Okuniew. Te wszystkie elementy wchodzą w 

koszty ścieków.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że liczy na to, że 

najbliższe lata zarówno po COVID-19 jak i jeszcze w trakcie spowodują, że będzie znaczny wzrost 

dochodów budżetu Gminy Halinów oraz ma nadzieję w przyszłości na rozmowy dotyczące wyższych dopłat 

do taryf aby niniejszą sytuację zrekompensować.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że stawka w ostatnim trzecim roku jest 

o ponad połowę niższa, niż stawka za ścieki dowożone. Jeżeli ktoś ma szambo to musi zapłacić ponad 20 zł 

za metr sześcienny.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński powiedział, że ma nadzieję, iż 

będzie jeszcze niższa dzięki decyzji Rady Miejskiej w Halinowie oraz dzięki znalezieniu odpowiednich 

środków w budżecie Gminy Halinów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że jest to kwestia inwestycji ale też po 

spłacie pożyczek niniejsze stawki będą maleć.  

Radny Dawid Wojda powiedział, że dobrze by było te stawki utrzymać.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz przyznał rację swojemu przedmówcy oraz dodał, 

iż niniejsze stawki są przeznaczone przede wszystkim na inwestycje.  

Radny Dawid Wojda sprecyzował, że ma na myśli rozwój Gminy, który będzie powodował większe 

wpływy do budżetu aby utrzymać takie stawki jakie są, oraz aby nie wzrastały.  

Radny Pan Marcin Sukiennik powiedział, że odnośnie spłaty pożyczki w wysokości 10 000 000 zł, po to 

powstała spółka aby odzyskiwany VAT z inwestycji miał bilansować tę pożyczkę, a mimo to obecnie 

mieszkańcy muszą ponosić tego konsekwencje w cenach wody. Na koniec swojej wypowiedzi poprosił 

Zastępcę Burmistrza Pana Adama Sekmistrza, aby wyjaśnił zaistniały problem o którym wspomniał.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz powiedział, że dopłata idzie przede wszystkim z 

odzyskanego VAT-u i to jest ponad 6 000 000 zł, które trzeba dopłacić do spółki, do metra sześciennego 

ścieków na przestrzeni trzech lat.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy to jest właśnie ten 

odzyskany VAT?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że między innymi tak oraz dodał, że 

jest to kwota w wysokości minimum 5 000 000 zł netto dopłaty do spółki więc jest to finansowane przede 

wszystkim z pieniędzy, które udało się odzyskać. VAT który Gmina odzyskuje jest przeznaczany też na 

wkład własny, na kolejne rozszerzenia ponieważ jest budowana kanalizacja w wielu miejscach w Gminie. 

Powiedział także, że na wszystkie wymienione dotąd rzeczy zostały pozyskane środki z rozszerzeń 

kontraktu WFOŚ, ale także trzeba mieć pieniądze na wkład własny i kwoty dofinansowania.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy VAT obecnie odzyskuje spółka, czy Gmina?  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że VAT odzyskuje spółka, 

przekazując go później do Gminy.  

Radny Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy tylko spółka mogłaby odzyskiwać ten VAT, czy Gmina też by 

mogła? Swoje pytanie uzasadnił tym, że istnieją gminy, które same odzyskują VAT.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jest to kwestia prewspółczynnika. 

Dodał również, że o niniejszym prewspółczynniku były rozmowy na poprzednich Komisjach oraz, że Radni 

Rady Miejskiej w Halinowie zostali poinformowani w jaki sposób to funkcjonuje.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie.   

Głosowanie projektu uchwały w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków – Druk 

Nr 371 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2 .  

 

Nie oddała głosu Pani Edyta Woźniakowska. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis. 

 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej odpłatnego 

nabycia na rzecz Gminy Halinów zabudowanej działki numer 255 położonej w Okuniewie – Druk 

Nr 372 

 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji Rady Miejskiej w Halinowie poprzedzającym obrady sesji, uchwały zostały 

zaopiniowane pozytywnie przy jednym głosie wstrzymującym się, a następnie otworzył dyskusję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński z powodu braku pytań dodał od 

siebie, że dziękuje za niniejszą inicjatywę ponieważ nie wyobraża sobie, żeby w Okuniewie, w którym od 

wielu lat znajduje się Centrum Domu Kultury, takiego budynku nie było i dalej nie była tam prowadzana 
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działalność kulturalna. Wyraził również nadzieję, że w niedługiej przyszłości dzięki działalności m.in. 

Burmistrza Halinowa, mieszkańcy Okuniewa zostaną poinformowani, że będą mogli głosować w wyborach 

na parterze niniejszego budynku. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zamknął 

dyskusję.   

Głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej odpłatnego nabycia na rzecz Gminy 

Halinów zabudowanej działki numer 255 położonej w Okuniewie – Druk Nr 372 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 . 

 

Nie oddał głosu Pan Mirosław Szmurło. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radni – Pani Krystyna Sęk oraz Pan Jan 

Stankiewicz nie mieli możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głosy oddane przez tychże radnych 

wyglądały następująco: 

Radna Pani Krystyna Sęk: „za”; 

Radny Pan Jan Stankiewicz: „za”.” 

 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis. 

 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie utworzenia Związku powiatowo-

gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk  

Nr 373 

 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przyjęcia Statutu związku powiatowo-

gminnego „Powiatowo-gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk  

Nr 374  

 

Projekty uchwał od druku nr 373 do 374 omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Sołtys Kazimierowa Pani Irena Robak zapytała, czy opłata dokonywana przez Gminę Halinów  

w wysokości 10 000,00 zł jest opłatą miesięczną, czy roczną? 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jest to opłata roczna. 

Radny Pan Bogdan Janczarek w swojej wypowiedzi stwierdził, iż większą korzyść z funkcjonowania 

związku uzyskają gminy zlokalizowane we wschodniej, północnej oraz południowej części Powiatu 

Mińskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku powiatowo-gminnego „Powiatowo-gminny 

związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 373 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 1, 
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wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny podczas głosowania – radny Pan Jan Papis. 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radni – Pani Krystyna Sęk oraz Pan Jan 

Stankiewicz nie mieli możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głosy oddane przez tychże radnych 

wyglądały następująco: 

Radna Pani Krystyna Sęk: „za”; 

Radny Pan Jan Stankiewicz: „przeciw”. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Statutu związku powiatowo-gminnego „Powiatowo-

gminny związek transportu publicznego Powiatu Mińskiego” – Druk Nr 374 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9, 

przeciw – 1, 

wstrzymujących się – 4. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecny podczas głosowania – radny Pan Jan Papis. 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radni – Pani Krystyna Sęk oraz Pan Jan 

Stankiewicz nie mieli możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głosy oddane przez tychże radnych 

wyglądały następująco: 

Radna Pani Krystyna Sęk: „za”; 

Radny Pan Jan Stankiewicz: „wstrzymuję się”.” 

 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz  podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2022 roku – Druk Nr 375  

 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII.349.2021 

Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 3 listopada 2021 roku w sprawie  utworzenia jednostki 

organizacyjnej Gminy Halinów - Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu 

– Druk  Nr 376 

 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz.  

 

Z powodu braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zarządził głosowanie.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII.349.2021 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 3 listopada 2021 roku w sprawie  utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Halinów 

- Centrum Usług Wspólnych w Halinowie oraz nadania jej statutu – Druk  Nr 376. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

W związku z problemami technicznymi w systemie eSesja, radny Pan Jan Stankiewicz nie miał 

możliwości zagłosować w sposób elektroniczny. Głos oddany przez radnego ustnie: „za”.   
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Uchwała została podjęta.  

Nieobecny podczas głosowania: Pan Jan Papis. 

Przed zamknięciem sesji, Radny Pan Przemysław Jeznach podziękował za przyjęcie projektu 

uchwały w sprawie nabycia na rzecz Gminy Halinów zabudowanej działki numer 255 położonej  

w Okuniewie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił przewodniczących 

Komisji, które będą zajmowały się poszczególnymi ważnymi sprawami przed końcem roku 2021 o ustalenia 

dat Komisji.  

18. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

w dniu 22 listopada 2021 roku o godz. 1817 zamknął obrady XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Halinowie w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Balbina Pawlikowska  

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

8 października 2021 roku: 

1. Załącznik nr 1 – wniosek Burmistrza Halinowa z dnia 17 listopada 2021 roku o zwołanie sesji nadzwyczajnej  

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie zdalnym 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość w dniu 22 listopada 2021 roku.  

3. Załącznik nr 3 – lista obecności z obrad XXXVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Halinowie w trybie 

zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość w dniu 22 listopada 2021 roku. 
 

 

1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 


